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Predsjedništvo UHSR 
Primošten, 19. listopada 2008. 

ZZAAPPIISSNNIIKK  
 
 
21. sjednice Predsjedništva Udruge hrvatskih srednjoškolskih ravnatelja, održanoj 19. listopada 
2008. godine u prostorima hotela Zora, u Primoštenu  s početkom u 18,30 sati. 
Sjednicu je pripremio i sazvao, te joj predsjedavao predsjednik Udruge Ivica Lovrić.  
 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić pozdravio je nazočne i konstatirao da je ovoj sjednici Predsjedništva u 
proširenom sastavu nazočno ukupno 15 članova, što je dovoljan broj za pravovaljano odlučivanje. 
 
Nazočni članovi predsjedništva u proširenom sastavu: 
 
Krešimir Bronić, Mile Lulić, Neda Tolj-Kramarić , Slavko Ivanković, Marin Tvrdić,  Ivan Kuleš, 
Marica Marinković, Željka Korlević, Alan Labus, Zoran Čerti, Brunoslav  Sabolek,  Nena 
Presečan Arvary, Dušanka Novak, Ivanica Belamarić,  Šimo Pavlović i Ivica Rozijan,  
 
Ostali nazočni: Drago Bagić , Jakov Bevanda i Stanko Berečki - članovi Nadzornog odbora, Ranko 
Avelini, ravnatelj Pomorske škole iz Splita, Suzana Hitrec – tajnik UHSR, te Ksenija Puljanić, stručna pravna 
pomoć i zapisničar.  
 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić predložio je slijedeći dnevni red na usvajanje:  
 

1. Usvajanje zapisnika 20. sjednice Predsjedništva UHSR-a  
2. Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
3. Organizacija stručnog skupa 
4. Izvješće o financijskom poslovanju 
5. Organizacija izborne skupštine UHSR-a 

6. Različito 
 
Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi na predloženi dnevni red, predsjednik Udruge dao je 
prijedlog dnevnog reda na usvajanje. 
 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  PPrreeddlloožžeennii  ddnneevvnnii  rreedd  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  uussvvoojjeenn..  
 

Ad-1. Usvajanje zapisnika 20. sjednice Predsjedništva UHSR-a  
 
Nije bilo primjedbi na zapisnik 20. sjednice Predsjedništva UHSR-a 
 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  ZZaappiissnniikk  2200..  ssjjeeddnniiccee  PPrreeddssjjeeddnniiššttvvaa  UUHHSSRR--aa  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  uussvvoojjeenn..  

 
 

Ad-2. Izvješće o radu Predsjedništva u proteklom razdoblju (podnosi se skupštini 

na razmatranje i usvajanje) 
 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić ukratko je prokomentirao sadržaj Prijedloga Izvješća o radu u proteklom 
razdoblju, tekst kojeg je učinjen dostupnim nazočnima prije ove sjednice. Napomenuo je da će konačni 
tekst Prijedloga biti upućen Skupštini na razmatranje i usvajanje. Pozvao je nazočne na diskusiju i 
formiranje konačnog teksta Prijedloga. 
Nakon izlaganja provedena je diskusija u kojoj su sudjelovali gotovo svi nazočni, a posebno Drago Bagić 
koji je napomenuo da u tekstu izvješća nedostaju neke aktivnosti za koje on osobno zna da su poduzete jer 
je i on osobno, uz predsjednika i još neke članove sudjelovao. 
 Ivica Lovrić – izjavljuje da po njemu cilj izvješća nije – pobrojati apsolutno sve aktivnosti, sastanke, 
zaključke i podneske koje je predsjedništvo s njim na čelu poduzimalo u protekle četiri godine, već je cilj 
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izvješća dati presjek najznačajnijih aktivnosti Predsjedništva Udruge. Rezultati kojih su članovi Udruge 
itekako svjesni govore dovoljno sami za sebe o poduzetim aktivnostima. Članstvo je bilo kontinuirano 
izvješćivano o radu kroz različita pisana izvješća i druge vidove informiranja (mrežne stranice Udruge, 
javna glasila, dnevni tisak,.).  
 
ZAKLJUČAK: Predsjedništvo je jednoglasno utvrdilo konačnim tekst Prijedloga Izvješća o radu u 
prethodnom razdoblju , u obliku kako je izložio predsjednik Udruge, te ga prosljeđuje skupštini 
na razmatranje i usvajanje. 
 

Ad-3. Organizacija stručnog skupa 
 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić upoznao je nazočne s imenima gostiju tj. predstavnika državne i lokalne 
vlasti, a koji su potvrdili svoj dolazak na stručni skup. Također je istaknuo imena predavača i teme koje će 
biti apsolvirane tijekom trajanja skupa. Eventualno pomicanje termina biti će usklađeno s predavačima.  
Predsjednik je izrazio nadu da će stručni skup proteći jednako dobro i uspješno kao i prethodni, te da će 
zahvaljujući aktualnosti tema, te stručnošću i odgovornošću predavača i gostiju - skup biti koristan svim 
prijavljenim članovima Udruge.  
Predsjednik Udruge nadalje je istaknuo da je zadatak i svrha sazivanja ovog današnjeg Predsjedništva, uz 
naprijed već odrađene točke dnevnog reda, što bolje pripremiti organizaciju skupa, a također i organizaciju 
Izborne skupštine Udruge. Svakako treba planirati članove predsjedništva za vođenje skupa u plenarnom 
dijelu. Nakon kraće rasprave odlučeno je da će to biti : 
- Brunoslav Sabolek 
- Ivanica Belamarić    
- Dušanka Novak  
Ostali članovi Predsjedništva trebali bi biti spremni zamijeniti ih prema potrebi. 
 

Ad-4. Izvješće o financijskom poslovanju 
 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić napomenuo je da se inače financijsko izvješće podnosi za kalendarsku 
godinu, no ovaj put, s obzirom na okolnost završetka mandata predsjednika i Predsjedništva, podnosi se 
skupštini izvješće o financijskom poslovanju za razdoblje od 10. ožujka 2008. do 17. listopada 2008. 
Ukratko je prezentirao sadržaj Prijedloga Izvješća o financijskom poslovanju, tekst kojeg je također učinjen 
dostupnim nazočnima prije ove sjednice.  
Posebno se osvrnuo na plaćanje članarina kao značajnom izvoru financijskih sredstava Udruge i naglasio 
kako su tijekom 2008. godine članovi postali odgovorniji u izvršavanju ove svoje obveze, te je ostvaren 
značajan prihod od članarina. Nakon izlaganja provedena je diskusija u kojoj su sudjelovali gotovo svi 
članovi.  
 
ZAKLJUČAK: Predsjedništvo je jednoglasno utvrdilo konačnim tekst Prijedloga Izvješća o 
financijskom poslovanju u obliku kako je izložio predsjednik Udruge, te ga prosljeđuje skupštini 
na razmatranje i usvajanje. 

 

Ad-5. Organizacija izborne skupštine UHSR-a 
 
Po pitanju pripreme za Skupštinu Udruge predsjednik je istaknuo da je gotovo sve što se tiče tehničkog 
dijela pripreme temeljito učinjeno još u Zagrebu, a što se tiče samog vođenja Skupštine (radnog 
predsjedništva) predlaže da se skupštini  predloži – radno predsjedništvo u sastavu:  
1. Mile Lulić, budući da se radi o iskusnom članu Predsjedništva Udruge koji je vrlo dobro vodio prošlu 
sjednicu skupštine UHSR-a u Šibeniku. 
2. Alan Labus, član Predsjedništva Udruge, kako bi bili zastupljeni i mlađi, ali jednako kvalitetni ravnatelji  
3. Suzana Hitrec, uobičajeno je da tajnik Udruge bude član radnog predsjedništva skupštine. 
Članove radnog predsjedništva bira skupština javnim glasovanjem. 

 
Govoreći o organizaciji izborne skupštine, krenulo se u razradu i pripremu po točkama dnevnog reda 
skupštine:  
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- Izvješće Nadzornog odbora o radu – predsjednik UHSR-a zamolio je predsjednika Nadzornog 
odbora Jakova Bevandu da priredi i prezentira pisano izvješće.  

- Izbor članova Nadzornog odbora 
Članovi Nadzornog odbora po Statutu, biraju se javnim glasovanjem. 
Mandat članova Predsjedništva traje četiri (4 ) godine. Iste osobe mogu biti ponovno izabrane. 
Zaključeno je: da ako skupština bez primjedbi prihvati Izvješće dosadašnjeg Nadzornog odbora o radu, a 
ne bude prijedloga ispred skupštine, predsjedavajući izloži stav dosadašnjeg Predsjedništva – da članovi 
Nadzornog odbora i u novom mandatu budu: D.Bagić, S. Berečki i J.Bevanda. 
 
 

- Izbor članova Predsjedništva UHSR-a 
 
Predsjednik UHSR-a  upoznao je nazočne da skupština bira javnim glasovanjem članove 
Predsjedništva iz redova predsjednika županijskih ogranaka, vodeći računa o ravnomjernoj 
teritorijalnoj zastupljenosti. Mandat članova Predsjedništva traje četiri (4 ) godine. Iste osobe 
mogu biti ponovno izabrane. 
Slijedom navedenog izbornog ključa – po teritorijalnom principu, Skupštini se od strane županijskih 
ogranaka predložit će se izbor članova Predsjedništva: (ogranci - imena dostaviti radnom predsjedništvu 
sutra do 17,00 sati – radi uvrštavanja u protokol o vođenju sjednice skupštine, Grad Zagreb – direktno : 
Z.Stić).  
 

- Izbor predsjednika UHSR-a 
ukratko je prezentirao odredbe statuta Udruge koje se odnose na izbor predsjednika UHSR-a. 
Skupština bira Predsjednika udruge. Izbor predsjednika obavlja se tajnim glasovanjem, a  smatra se 
izabranim kandidat koji dobije najveći broj glasova. Mandat predsjednika traje četiri godine (ista osoba 
može biti ponovno izabrana) Predsjednik Udruge ujedno je i predsjednik Predsjedništva Udruge.        

Cijeli izborni postupak odvija se u nekoliko faza, pa su tako koncipirane i podtočke 7. a,b,c i d 
dnevnog reda izborne skupštine. Izbornim postupkom koordinira predsjedavajući skupštine 

a) imenovanje Izbornog povjerenstva 
Izborno povjerenstvo od pet (5) članova imenuje Skupština Udruge iz svojih redova. Zadaće su Izbornog 
povjerenstva: priprema glasovanja, izrada glasačkih listića i provođenje glasovanje. Članovi Izbornog 
povjerenstva između sebe biraju predsjednika, koji ima ovlaštenje i obvezu nakon završetka glasovanja 
utvrditi i objaviti rezultate glasovanja o izboru predsjednika UHSR-a skupštini. 
Naglasio je da članovi Izbornog povjerenstva ne mogu kandidirati za izbor predsjednika UHSR-a. Za 
članove Izbornog povjerenstava predloženi su: 

1. Neda Tolj Kramarić 
2. Marin Tvrdić 
3. Ivan Živković 
4. Ranko Avelini 
5. Željka Korlević 

b) predlaganje kandidata za predsjednika UHSR-a 
c) glasovanje 
d) objavljivanje rezultata glasovanja 

 
Zaključeno je da se tijekom sutrašnje pauze za ručak, negdje iza 14,00 sati sastane predloženo radno 
predsjedništvo radi pripreme za vođenje sjednice (Ksenija Puljanić zadužuje se za izradu protokola za 
vođenje izborne skupštine, te protokola za rad izbornog povjerenstva). 
 
 

Ad-6. Različito 
 
Za riječ se, pod ovom točkom dnevnog reda javio Ranko Avelini, podsjećajući da se status ravnatelja 
samo djelomično popravio kroz novi Zakon o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, iako 
se po njegovom mišljenju zakon previše bavi ravnateljima (u odnosu na tajnike i pedagoge, koji su tek 
spomenuti). 
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Ivica Lovrić, predsjednik UHSR-a izrazio je svoje mišljenje da je prednost ravnatelja da u odnosu na 
tajnike – što im se status regulira Zakonom, dok će popis poslova tajnika (status) regulirati ministar 
posebnim Pravilnikom.  
 
Šimo Pavlović- drži da je još uvijek najveći promašaj Zakona – javni natječaj za sva upražnjena radna 
mjesta, na što se potroši previše sredstava (Sabor je baratao iznosom od 25.000,00 kuna godišnje). 
Dovoljno bi bilo oglasiti na Web stranicama Zavoda za zapošljavanje da se zadovolji uvjet javnosti, a 
nema nikakve potrebe za objavljivanjem skupih natječaja u dnevnim novinama. 
 
Drago Bagić, pokušao je objasniti proceduru da bi neki tekst uopće došao u saborsku proceduru, ističući 
značenje GSV-a, kroz kojeg sindikat postavlja svoje uvjete (među kojima je bio i javni natječaj za sva radna 
mjesta).  
 
Ivica Lovrić je naglasio da je 7 naših amandmana ušlo u tekst Zakona. Naročito su bile sporne odredbe o 
licenci, no na kraju je ipak prihvaćen prijedlog Udruge o licenci.  Imali smo veće i manje prioritete 
prilikom pregovaranja. Po pitanju odredbe da će se svakom ravnatelju koji ostane bez funkcije ravnatelja 
prilikom postupka izbora (reizbora) osigurati odgovarajuće mjesto u školi (stručni suradnik) oboje 
državnih tajnika (za osnovno i za srednje školstvo) obvezalo se u tom smislu, te se može reći da je državni 
tajnik Janjić do sada u dva slučaja održao riječ i omogućio raspored ravnateljima koji nisu ponovno 
imenovani – odgovarajući raspored za stručnog suradnika. 
 
Zlatko Stić, napomenuo je da se zna kako se donose zakoni i da je svima jasno kome ide u prilog da se 
plaćaju toliki troškovi javnih natječaja za radna mjesta.  
 
Drago Bagić, misli da bi srednjoškolski ravnatelji bili i bolje pozicionirani da Zakon nije spojio osnovne i 
srednje škole, no moramo primijetiti da osnovnoškolski ravnatelji imaju puno gora zakonska rješenja od 
srednjoškolskih ravnatelja.  
 
Ivica Lovrić, umjesto zaključka, na kraju zadnje sjednice Predsjedništva prije izborne skupštine,  izjavljuje 
da najtoplije zahvaljuje svim članovima Predsjedništva, kao i članovima Nadzornog odbora, te članovima 
Časnog vijeća na suradnji u proteklom četverogodišnjem mandatu. 
 
Neda Tolj Kramarić,  u svoje ime i u ime PGŽ zahvaljuje predsjedniku Udruge na izuzetno korektnom 
vođenju Udruge u protekle četiri godine. 
 
Kako više nije bilo prijedloga niti upita pod ovom točkom dnevnog reda, Ivica Lovrić, predsjednik 
Udruge zaključio je sjednicu u 19,40 sati. 
   
 
 
Zapisnik sastavila:           Predsjednik UHSR: 
Ksenija Puljanić, v.r.        Ivica Lovrić, v.r. 
 

 


